



Mäläröarna

Styrelsemöte 2018-10-25

Deltagare: Göran Lindwall, Helene Almqvist, Lars Blomberg, Therese Rosén, Christina Bane, Susan Renman och Louise Sörme.

Frånvarande: Kim Wibeck

1. Mötets öppnande – Göran Lindwall öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
2. Dagordningen godkändes efter tillägg av några punkter på övrigt.
3. Val av justerare: Helene & Göran
4. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.
5. Rapporter:
 - Lars presenterade det ekonomiska läget och vi kunde konstatera att vi har tillfredställande likviditet
 - Ledarregistret är klart. Therese har uppdaterat alla ledare och funktionärer.
 - Göran rapporterar att ledarna är borttagna från hemsidan, men grenledarna står kvar.
 - Therese har varit på regionens ordförandemöte och informerade om vad som avhandlades. Bland annat har en del av lokalavdelningarna har prövat med att lägga upp arbeten som behöver göras som en aktivitet på hemsidan och de hade fått ett bra resultat och på så sätt också hittat nya funktionärer. Mötet beslöt att vi ska prova detta.
 - Friluftsförbundet har slottshelg den 27 och 28 oktober, Lars informerade om att allt är under kontroll.
6. Bytesmarknaden. Då vi har tappat tre viktiga funktionärer beslöt mötet att göra ett uppehåll med bytesmarknaden under 2018. Mäläröarnas Alpina Skidklubb – MASK är informerade.
7. Friluftsförbundet Mäläröarna firar att vår lokalavdelning fyller 50 år 2019. Mötet beslöt att vi vid nästa sammanträde ska vi bilda en arbetsgrupp för firandet. Firandet bör lämpligen göras när vi har slottshelg nästa höst.
8. Ledarträff 17 november 2018:
 - Therese och Göran har tagit fram ett program som de ska arbeta vidare med.
 - Lokal är Sånge-Säby.
 - Inbjudan är utskickad.
 - Therese skickar ut påminnelsemail om inbjudan till ledarträffen.
 - Den 3 november fastställer vi hur många deltagare vi räknar med.



Mälaröarna


Styrelsemöte 2018-10-25

9. Övriga frågor:
- Magnus Karnefors har när det gäller swimrun föreslagit samarbete med lokala Friskis & Svettis och eventuellt även SOKS triathlon. Mötet beslöt att Magnus och vi ska arbeta vidare med detta.
 - Riks har den 9 – 10 november ett G1000+ möte för ordförande i de föreningar som har fler än 1000 medlemmar. Mötet beslöt att Göran ska delta. Det han ska diskutera med de andra lokalavdelningarna är:
 - Hur gör de med rek-kostnader.
 - Hur fungerar det med att låta regionen sköta bokföringen.
 - Kan regionen samordna TVM:s fjällverksamhet?
10. Styrdokument:
- GDPR på hemsidan. Göran har studerat bla vad lokalavdelning i Malmö har på sin hemsida. Han kan inte se att innehållet skiljer mot det som står på vår hemsida. Mötet beslöt att vårt dokument fortsätter att gälla.
 - Medlemsombudets uppgifter. Görans förslag presenterades och mötet gjorde några justeringar. Mötet beslöt att fastställa uppgifterna.
 - Regler för ledarsubventioner vid researrangemang i lokalavdelningen. Christina presenterade sitt förslag till ändringar. Mötet diskuterade ledarsubventionerna och beslöt att bordlägga frågan till nästa möte, då vi har tagit fram mer underlag.
11. Ansvarig för förtäring vid nästa styrelsemöte den 22/11 är Kim.
12. Ordförande tackade de närvarande för ett bra möte och avslutade sammanträdet.

Vid protokollet


Helene Almqvist

Justerare


Göran Lindwall